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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Ledamot JämF Emil Babayev

Ledamote JämF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Valberedningen Joel Sandås

Vice ordförande Valberedningen Emma Chan
Sektionsmedlem Nils Backlund

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Andreas Erlandsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Emil Babayev, Beatriz Bento Hansson och Nils
Backlund med närvaro och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Bra med mig, möte med UOL i måndags mer om det på övrigt. Skickat
mail.
Filip: Mailat och varit på möten, springer och försöker hitta nycklar till FL
salar till saft.
Felix: Suttit med Q3, nyckelpantkasssan är kaos.
Harald: Skickat accesser, suttit lite med nycklar.
Hedda: Varit sjuk, var med på intervjuerna i söndags. Haft lite småmöten och
mailat och sånt.
Andreas: Bra med mig, vanligt bös, hämtade nyckel till KG inför imorgon.
Testade Mattermost och det verkar lovande.

§4.2 F6 Bra med oss, handlar till gasque, inval nästa vecka.

§4.3 FnollK Bra med oss, bra valborg, preppat inför casekvällar till phadderutbildning.

§4.4 SNF Bra med oss, valbintervjuer i fredags.

§4.5 Foc Det är bra med oss, vi utforskade Norge i förregår och piratresa på lördag.
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§4.6 FARM Mässavtal, lite problem med sponsorer till ryggor.

§5 Övriga frågor

§5.1 Fastställande av
gruppnomineringar

Joel och Emma presenterar samtliga gruppnomineringar.
Beslut: Att godkänna samtliga gruppnomineringar.

§6 Policy om märken på
ovvar

Emil Babayev från JämF berättar om varför JämF anser att prideflaggan borde
bli obligatorisk på arbetskläder. Han nämner att i dagsläget är det så många
som har den att det nästan kan ses som ett ställningstagande att inte ha den.
Vidare så är tanken att man ska representera sektionen i arbetskläder och
prideflaggan ska då representera något som vi står för som sektion och inte
nödvändigtvis som individ. JämF har fått till sig att det märks tidigt under
mottagningen och det uppskattas att det är så många med prideflaggor på
ovvarna. Ses som ett sätt att visa att det är en välkomnande plats. Det nämns
att lättast vore att lyfta frågan på ett sektmöte då det blir väldigt tydligt
att det är något som sektionen står för om det röstas igenom. Frågan ställs
hur det ser ut på andra sektioner. Det nämns att man hade behövt kolla på
undantag, exempelvis att FARM kan ha pins istället. Det nämns också att
man borde se över vilken prideflagga eller om det ska finnas ett urval där en
av dessa ska vara obligatorisk. Det nämns även att det kan vara en bra ide
att lägga fram alternativet att subventionera prideflaggor men inte göra dem
obligatoriska. JämF ska fundera vidare i frågan och eventuellt lägga fram en
motion till sektionsmötet i LP 1.

§7 Proposition Propositionen som diskuterades under förra mötet, den gäller ett antal ändring-
ar i miljö- och hållbarhetspolicy. Nils Backlund är med då han läst förslaget
och har lite åsikter. Han tycker att det är en stor förändring. Det bli färre fall
då policyn gäller, han tycker det är fel riktning och för långt. Många arr an-
vänder inte sektionens pengar men borde inkluderas. Det nämns även att man
kan kolla igenom bakgrunden då som den är skriven nu är något missvisande.
Mötet håller med om att exemplen drar det till sin spets. Nils förslag är att
policyn bör täcka alla arrangemang som hålls av sektionsorgan och uppfyller
något av följande:

• Arrangeras för sektionens pengar.
• Är öppet för alla sektionens medlemmar.
• Arrangemanget äger rum under mottagningen.

Mötet diskuterar frågan och håller med om att så som den är formulerad nu
inte är perfekt. Det nämns att vi borde se över propositionen och lämna över
det till nästa styrelse som kan lägga ett förslag i LP 1 istället.

§8 motionssvar Motion om rösträkning: Alva läser upp yrkandena i motionen. Mötet anser
att vissa frågor kan vara kontroversiella och då ska man kunna vara så anonym
som möjligt. Det är inte så anonymt på sektionen då man är så få.
Beslut: Att som styre yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§9 Preliminär
verksamhetsplan

Den har skickats uut till mötet. Alva sammanfattar det som står. Mötet tycker
det låter bra.
Beslut: Att godkänna den preliminära verksamhetsplanen.

§10 Äskning Godkänt en om mattekväll, nekade en att lära ut dans inför balen då orga-
nisationen som kontaktats för att lära ut dansen just nu är i en process om
uteslutande från Chalmers studentkår.

§11 Övriga frågor
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§11.1 Två mail om särskilld
medlem

Dessa är inte med i preliminära kallelsen.

§12 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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Fysikteknologsektionen
Preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2024/2025

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2024/2025 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar att fortsatt jobba med kommunikation på sektionen som samtliga medlemmar
kan ta del utav.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera sektionens kommunikationskanaler
Sektionsstyrelsen ska fortsätta att utvärdera de nuvarande kommunikationskanalerna som an-
vänds av sektionen och, om det finns ett behov av förändring, implementera dessa inför mottag-
ningen 2025.

• Sprida information på engelska
I dagsläget skickas en stor del av informationen om arrangemang endast på svenska. Sektions-
styrelsen ska arbeta med att information om samtliga arrangemang ska komma ut på svenska
och engelska. Vissa arrangemang på sektionen hålls på svenska, och i dessa fall ska det även
framgå i den engelska informationen.

• Utveckla den interna kommunikationen
Styret strävar efter att förbättra spridningen av information inom sektionen. För att säker-
ställa att relevant information når föreningar och funktionärer på ett effektivare sätt än via
styrelsemötesprotokoll, ska styret utvärdera och eventuellt omstrukturera nuvarande kommuni-
kationsmetoder. Detta kan inkludera förändringar i strukturen för stormöten för att säkerställa
att alla sektionsaktiva får tillgång till relevant innehåll för sin verksamhet.

Sektionsaktiva
De flesta av sektionens medlemmar tar del av sektionen som eller genom sektionaktiva. Styrelsen anser
därför att det är viktigt att jobba med att invalen blir så rättvisa som möjligt samt att det regelbundna
arbetet för de sektionsaktiva underlättas.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera invalsprocessen för föreningar
Söktrycket till de föreningar som för närvarande inte har valberedning har ökat. Detta resul-
terar i att antalet sökande överstiger antalet tillgängliga poster, där invalen endast baseras på
presentationer på sektionsmöten. Detta kan dels avskräcka intresserade från att söka poster och
dels leda till att valet baseras på otillräcklig information om varje sökande. Styrelsen ska därför
arbeta med att utvärdera ett system för dessa val som säkerställer en rättvis process utan att
överbelasta valberedningen.

• Underlätta den vardagliga verksamheten
Sektionsstyrelsen anser att en del av det arbete som görs på sektionen kan underlättas. Styrelsen
ämnar därför att utvärdera dagens stöd för sektionsaktiva i deras verksamhet. Detta inkluderar
att ge riktlinjer för utarbetande av verksamhetsplaner och överlämningar, för att säkerställa bra
förutsättningar för nya sektionsaktiva samt kontinuitet i verksamheten. Sektionsstyrelsen vill
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även fortsätta kolla över och bygga på de utbildningar som hålls för sektionens aktiva. Slutligen
vill styrelsen också se över vilka övriga arbetsuppgifter som görs regelbundet av de aktiva samt
hur dessa kan underlättas.

Utbyggnad av sektionslokal
Focus kommer med stor sannolikhet expanderas under det kommande verksamhetsåret.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Slutföra expansionen av Focus
I dagsläget ser det ut som att Focus kommer kunna expanderas med Hilbert under verksam-
hetsåret 2024/2025. Styrelsen kommer därmed att fortsätta arbeta med att slutföra expansionen
av Focus. Dessutom planerar styrelsen att fortsätta utveckla samarbetet med sektionen Globala
system, vilket bland annat innefattar att de vid behov kan få tillgång till köket på Focus.

Arrangemang och nöjesliv
Arrangemangen är en betydande del av sektionens verksamhet. Styrelsen anser att det är viktigt att
alla medlemmar på sektionen upplever ett varierat och engagerande nöjesliv med olika arrangemang
att delta i.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utöka arrangemangsdiversiteten
Sektionsstyrelsen 2023/2024 har arbetat med att utvärdera vilka typer av arrangemang som
sektionen vill se mer av, genom bland annat en medlemsenkät. Styrelsen ämnar nu att se över
nöjeslivet så flertalet av de arrangemang som efterfrågas kan arrangeras. Dessutom har styrel-
sen noterat ett ökat intresse för enstaka arrangemang hållna av ett fåtal sektionsmedlemmar.
Styrelsen vill jobba med att ge denna möjlighet till fler, genom att sprida information om hur
man går till väga för att som sektionsmedlem hålla i ett arrangemangsom man är intresserad av.

• Främja inkludering av internationella studenter och masterstudenter
Internationella studenter samt masterstudenter från andra kandidatprogram har svårt att komma
in i studentlivet på sektionen. Många av arrangemangen hålls idag av och för de som går eller
gått en kandidat på sektionen. Styrelsen ska därför jobba med att inkludera dessa studenter i
sektionens verksamhet.
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Fysikteknologsektionen

Proposition om ändringar i miljö- och h̊allbarhetspolicyn

Bakgrund

Sektionen har under senare år haft ett väldigt ambitiöst miljö- och h̊allbarhetsarbete vilket stämmer väl
in i tiden och den förändring som behöver ske i samhället. P̊a senare tid har däremot vissa ändringar i
miljö- och h̊allbarhetspolicyn genomförts utan att dess effekter har varit tydligt redogjord för alla berörda.

Bland annat har skrivelserna om under vilka arrangemang som policyn ska gälla inkluderat bland annat
FestU-kalas, lunchföreläsningar med nobelpristagare, Charm-mässan och när pateter käkar p̊a restaurang
i representationsplagg. Detta föresl̊as ändras till att policyn ska gälla för arrangemang där sektionens
pengar används. Policyns nuvarande utformning omfattar fler arrangemang och tillställningar än vad
som tros ha varit avsikten. Vidare anses den nuvarande utformningen omfatta orimligt mycket.
Detta föresl̊as i att-sats 1-4.

En skrivelse om att sektionens dieselfordon endast ska tankas med HVO100 hade kunnat innebära att en
sektionsmedlem inte f̊ar ersättning om denna r̊akat tanka fel eller inte hade möjlighet att välja HVO100.
Här tros det inte vara meningen att ha en nolltolerans vilket föresl̊as justeras. Om n̊agon återkommande
skulle tanka fel bör en lämplig åtgärd beslutas inom ramen för incidenthantering.
Detta föresl̊as i att-sats 5.

Denna proposition är tilltänkt att möjliggöra justeringar i sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy, s̊a
att de faktiska skrivelserna stämmer överens med den andemening som det upplevs att gemene tekno-
log och arrangör tolkar i policyn. D̊a policyn engagerar m̊anga och vissa delar av den är beslutade av
sektionsmötet, föresl̊as dessa ändringar till sektionsmötet. Skulle det vara s̊a att v̊ar uppfattning av hur
policyn har tolkats anser vi att sektionsmötet kan avsl̊a de attsatserna.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att1 under ”Omfattning” i Miljö- och h̊allbarhetspolicy ändra

• Denna policy täcker arrangemang och annan verksamhet som använder sig av sektionens
namn, ekonomiska resurser och/eller lokaler. Undantaget är de fall där sektionsmedlemmar
bokat Focus för privat syfte, till exempel en phaddergruppssittning
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till

• Denna policy täcker arrangemang som använder sig av sektionens pengar.

att2 under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicy ändra

• Dessa grundar sig, där inget annat anges, p̊a sektionsmötesbeslut och kan därför inte ändras
av n̊agon annan instans än sektionsmötet självt. Alla arrangemang som sker i sektionens
regi, använder sektionens ekonomiska resurser och/eller riktar sig till samtliga av sektionens
medlemmar måste rätta sig efter dessa bestämmelser.

till

• Dessa grundar sig, där inget annat anges, p̊a sektionsmötesbeslut och kan därför inte ändras
av n̊agon annan instans än sektionsmötet självt.

att3 under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicy ändra

• Minst 50% av alla m̊altider som serveras p̊a arrangemang som av sektionsorgan ar-
rangeras i sektionens namn ska det endast serveras vegetarisk mat. Serveras endast
vegetarisk mat samt gelatin/insekter räknas arrangemanget i detta avseende som vegetariskt.
Vid tolkningsfr̊aga om vad som är en m̊altid avgör sektionsstyrelsen som första instans.

till

• Minst 50% av alla m̊altider som serveras p̊a arrangemang där sektionens peng-
ar används ska det endast serveras vegetarisk mat. Det är sektionens organ som ska
tillse att deras arrangemang uppfyller denna kvot. Serveras endast vegetarisk mat samt gela-
tin/insekter räknas arrangemanget i detta avseende som vegetariskt.

att4 under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicy ändra

• Animaliska produkter1 som serveras ska vara av svenskt ursprung2 och ha Svensk
F̊agelmärkning om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ursprung ges ocks̊a ges för ostar
där svenskt alternativ inte finns och för produkter med skyddad ursprungsbeteckning förutom
halloumi och fetaost.

till

• Animaliska produkter1 som införskaffats av sektionens pengar ska vara av svenskt
ursprung2 och ha Svensk F̊agelmärkning om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ur-
sprung ges ocks̊a ges för ostar där svenskt alternativ inte finns och för produkter med skyddad
ursprungsbeteckning förutom halloumi och fetaost.

att5 under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicy ändra
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• De dieselfordon sektionen äger f̊ar endast tankas med HVO100. Tankas sektionens
dieselfordon med annat drivmedel utg̊ar ingen ersättning fr̊an sektionen för bensinen.

till

• De dieselfordon sektionen äger f̊ar endast tankas med HVO100.
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